

Møde den: 14.06.2016
1443-313 (vært: Jesper)
VEST båndmøde

DAGSORDEN

Deltagere: Lisette Prins (HE), Jesper Sølund Hansen (AR), Anne Christine Teglborg (AU UDD/ordfører for båndet), Michael Mejlgaard Udby (BSS), Eva Kvistgaard Arent (ST) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Gæst: Gitte Pedersen Viftrup medvirker under pkt. 1

Punkt 1	Status på fremdrift 2.0
Beskrivelse	<p>Fast punkt.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Status fra fakulteter • Det tilrettede procesdokument er nu godkendt af LGU (se vedhæftede). Vi skal derfor have omsat de enkelte punkter til en <i>konkret to do-liste</i>, så vi kan få sat gang i de processer, der skal sættes gang i. Vi skal ligeledes forholde os til tidsaspektet: hvad skal afklares nu og her? Hvilke ting er allerede i gang? Hvad kan vente? Brug gerne fasemodellen til dette formål (hvis det giver mening). <p>Bilag: Det tilrettede procesdokument vedhæftes, men findes ligeledes i båndmappen.</p>
Referat	<p>Forslag til rettelse i dokument: Afsnit 3 – ansvaret for kommunikation bør være bredere forankret end i VEST-båndet. Evt. slet hele afsnit 3</p> <p>Dokument gennemgås punkt for punkt: Ad 1) løbende kommunikation: den er i gang på alle fakulteter. Vejledningen af nuværende studerende er i gang på Arts, BSS og HE. ST afventer stadig overgangsregler.</p> <p>Ad 2) kompetenceudvikling:</p> <ul style="list-style-type: none"> - FR II – inddrages i SSV uddannelse - Førsteårsprøve – SSV og tutorer klædes på til studiestarten - Anne og Michael arbejder på projektbeskrivelse til seminar - SU – er i proces

Dato: 10-06-2016
Ref: JESH

Side 1/4

	<p>Ad 3) nudging</p> <ul style="list-style-type: none"> - Anne skal have indledende møde med Kirsten Brusgaard <p>Ad 4) Internationale studerende</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skal håndteres på samme måde som danske studerende. OBS: internationale studerende har formentlig en anden baggrundsviden end danske studerende - @Esben vil du tjekke at det internationale bånd er på opgaven under pkt. 4 <p>Ad 5) Kvalitet</p> <ul style="list-style-type: none"> - Det har vi styr på via arbejdet i kvalitetsgruppen <p>Ad 6) Opsøgende og forsinkelsesvejledning</p> <ul style="list-style-type: none"> - Arbejdet er i gang. Forsinkelsesgruppen har mødtes i maj og mødes i denne uge. Skal båndet udarbejder opdrag til gruppen et opdrag?
--	--

Punkt 2	Drøftelse: Krav til studenterstudievejledninger ift. fest og politiske foreninger
Beskrivelse	<p>v/ Michael</p> <p>Det kunne være fint lige at høre stemningen rundt omkring ift. at ansætte SSV'er, der enten er dybt involveret i festforeninger, eller sidder med i studienævn eller politiske foreninger. Vi kan måske ligefrem finde en fælles holdning til det...</p>
Referat	<p>Integritet: kan vi arbejde med det positivt, vi værner om vejledningens integritet. SSV-jobbet er svært foreneligt med fx de allermest festaktive tutorer.</p> <p>Studienævnsmedlemsskab: kan være svært foreneligt på nogle fag. Det handler om at have dialogen med den enkelte, om hvad de skal være opmærksom på.</p> <p>Eva sender den passus hun bruger i sin håndbog.</p>

Punkt 3	Evaluering af vejledningscafé 7. juni
Beskrivelse	v/Anne
Referat	Der er lavet intern evaluering. Navitas, der mødte 50-60 personer op mod ca. 200 i 2015. I Søauditorierne kom ca. 100, hvilket

	<p>er på samme niveau som i 2015. Der synes at være et behov, men den nuværende form rammer ikke behovet. KU har succes med at lave gruppebaseret vejledning op til kvote 1 og 2. CBS har også arrangement i juni. Arbejdsgruppen får til opgave at undersøge andre universiteters arrangementer</p> <p>Skal vi i stedet satse på noget online/webinarer i stedet?</p>
--	--

Punkt 4	Evt.
Beskrivelse	<p>Bordet rundt.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Opdrag til forsinkelsesgruppe 2. Studerendes videregivelse at studievejledning på sociale medier
Referat	<p>Bordet rundt:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Udmeldelsesårsager: hvordan er det tænkt ind i kvalitets-sikringen af uddannelserne. Det kan være et punkt til fremtidig drøftelse. Evt. invitere Anna Bak til temadrøftelse af frafald. - Eva og Kristine har holdt møde med Flemming Berg. Der afholdes et SPS arrangement i september med Flemming som vært. Eva står for tilmelding. Hvert fakultet skal stille med vejleder - Anne har taget fat i Mette Thorning. De har ikke en fast procedurer ved klager i forhold til udenlandsstipendium. Anne mødes med Mette i dag for at aftale, hvordan vi får en god procedure for evt. klager. <p>Ad 1) Opdrag til forsinkelsesopgaver: hvordan kan vi tænke mere proaktivt og gerne med det benspænd at det ikke skal 1 til 1. Prøv at lave et årshjul for fremtidens opsøgende vejledning. Proaktivitet: hvornår og hvem er relevant at tage fat i. Prøv at læs den nye formulering.</p> <p>Ad 2) Det er lidt et vilkår at der snakkes om vejledning og at studerende kan have misforstået information. Vi kan ikke styre peer to peer – vi har ikke ansvar for kommunikation med på Sociale medier. Hvis der er tale om faktuelle fejl er SSV velkomne til at komme med henvisning til fx studieportal. Anne orienterer Catalina for inddragelse i SSV-uddannelse</p>

Kommende dagsordenspunkter:

Status på fremdrift

Visitationssamtaler

Besøg af Ole Lidegaard, Gitte Viftrup og Jette Hammer (vejledningsstrategi)

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
28.06.2016	10-12	1443.313 (Michael)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag.